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Verslag van de openbare vergadering van het Algemeen Bestuur van de Intergemeentelijke Sociale 
Dienst Bollenstreek, gehouden op donderdag 6 juli 2023 om 16.00 uur. 
 
Aanwezig: De heer J.A. (Jan) van Rijn, gemeente Hillegom en plv. voorzitter  

Mevrouw J.A.C. (Jolanda) Langeveld, gemeente Lisse 
Mevrouw H. (Riet) Austie-Ziengs, gemeente Lisse 
De heer D.T.C. (Dennis) Salman, gemeente Noordwijk en voorzitter 
Mevrouw Mevrouw E.W.A. Elsbeth Koek, gemeente Teylingen 

              Mevrouw R.G.E. (Reny) Wietsma, gemeente Teylingen  
De heer R.J. (Robert) ’t Jong, directeur ISD, secretaris 
Mevrouw C.A.M. (Elian) Cozijn, notulist 
 

Afwezig: De heer A. (Anne) de Jong, gemeente Hillegom 
                De heer R. (Roberto) ter Hark, gemeente Noordwijk 
_______________________________________________________________________________
      
1. Opening  
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen, inclusief de bezoekers op de publieke 
tribune, van harte welkom.  De accountant de heer Schot is via MS Teams voor agendapunt 4 
aanwezig. Aansluitend aan de vergadering vindt er een extra overleg van het dagelijks bestuur plaats. 
De agenda is zonder wijzigingen vastgesteld.    
 
2. Mededelingen en vaststelling van de agenda 
De heren De Jong en Ter Hark zijn met kennisgeving afwezig.   
 
3. Verslag van het algemeen bestuur van 12 december 2022 

 
tekstueel: 
Het verslag is zonder wijzigingen vastgesteld. 
 
naar aanleiding van:  
Geen opmerkingen.  

  
4. Jaarstukken 2022 
De heer Schot, accountant van Verstegen accountants en adviseurs, heeft een korte toelichtng 
gegeven. Daarnaast was er gelegenheid om vragen te stellen. 
De accountant heeft op basis van zijn controle een goedkeurende verklaring afgegeven en heeft in 
zijn verslag van bevindingen een aantal aanbevelingen gedaan om het proces verder te 
verbeteren/optimaliseren. Op basis van de controle is een aantal fouten geconstateerd. Een fout heeft 
te maken met de inhuur van een applicatiebeheerder. De ISD heeft bewust vanuit zijn specialistische 
kennis ervoor gekozen om hiervoor geen aanbesteding te doen. Een andere fout betreft Pgb’s. Dat 
heeft te maken met fouten van de SVB en die werken door bij de ISD. Daarnaast is bij de 
productieverantwoording Wmo sprake van een verschil van € 200.000. De ISD zit onder het 
toegestane onzekerheidspercentage en daardoor heeft de accountant een goedkeurende verklaring 
kunnen afgegeven. De accountant geeft aan dat de samenwerking met de ISD goed en prettig is 
verlopen en dat hij ook geen problemen verwacht met de SISA-bijlage.   
De vraag is gesteld hoe bij de Wmo sprake is van een verschil van € 200.000. Bij het draaien van de 
jaarcijfers zijn nog niet alle gegevens verwerkt. Er is nog een naloop van facturen over december die 
binnen moeten komen en dat geldt ook voor creditnota’s die nog verwerkt moeten worden. Voor de 



 2 

ISD is dit bedrag dan ook geen verrassing en dat speelde vorig jaar ook. Omdat ze nog niet volledig 
zijn verwerkt is het voor de accountant een financiële onzekerheid. 
Vanuit het algemeen bestuur is aan de accounant de vraag gesteld hoe hij aankijkt tegen het hebben 
van financiële reserves, omdat de ISD die niet heeft. De accountant geeft aan dat er twee lijnen zijn bij 
verbonden partijen. Sommige verbonden partijen hebben wel reserves en kunnen daardoor financiële 
tegenvallers opvangen zonder dat meteen een begrotingswijziging nodig is. Er zijn ook gemeenten die 
het zonde vinden om bij verbonden partjen geld te hebben liggen. Voor beide standpunten is iets te 
zeggen. Volgens de accountant is het ontbreken van reserves voor de ISD geen groot issue. 
Bij sommige raden ontstaat alleen soms ten onrechte het beeld dat de ISD niet goed heeft begroot als 
de ISD met een begrotingswijziging komt. Verder zijn er geen vragen gesteld en de accountant wordt 
bedankt voor zijn aanwezigheid en toelichting.               
Het algemeen bestuur heeft de Jaarstukken 2022 formeel vastgesteld. 
De ISD stuurt de Jaarstukken 2022 tijdig naar de Provincie toe.           
     
5. Begrotingswijziging 2023-I 
Het algemeen bestuur heeft kennisgenomen van de positieve zienswijzes van de raden. In de raad 
van Teylingen is de vraag gesteld of de stijging van het minimunloon niet te voorzien was. 
De begroting 2023 is in maart 2022 opgesteld en toen was deze informatie niet bekend en de kosten 
nog niet te voorzien. De raden ontvangen graag informatie als er meer bekend is over de 
energietoeslag 2023 deel 2. Het wetsvoorstel over de energietoeslag deel 2 ligt nu bij de Tweede 
Kamer. De ISD verwacht voor het dagelijks bestuur van 31 augustus 2023 met een voorstel te komen. 
Na besluitvorming zorgt de ISD voor informatie richting de raden. 
Mede op basis van de gevoelens van de raden heeft het dagelijks bestuur de Begrotingswijziging 
2023-I fomeel vastgesteld.        
 
6. Begroting 2024 
Het algemeen bestuur heeft kennisgenomen van de positieve zienswijzes van de raden. Raden 
vinden het postief dat de ISD de raden het afgelopen jaar betrokken heeft bij de discussie over het 
beheersbaar houden van de Zorguitgaven. In het dagelijks bestuur heeft mevrouw Langeveld 
gevraagd om snel, mede gebaseerd op de reacties vanuit de raden/adviesraden, met een voorstel te 
komen, waarop het dagelijks bestuur een besluit kan nemen.    
Mede op basis van de gevoelens van de raden heeft het dagelijks bestuur de Begroting 2024 fomeel 
vastgesteld.                    
  
7. Lijst van toezeggingen 
Er staan geen openstaande acties op de agenda.    
 
8. Wat verder ter tafel komt/ Rondvraag 

• Vanaf 1 juli 2023 is de aflostermijn voor zowel de minnelijke als wettelijke schuldregelingen verkort 
van 36 maanden naar 18 maanden. De vraag is gesteld of de ISD hiervoor alles geregeld heeft. 
De ISD heeft alles wat de ISD hiervoor kan regelen geregeld. Er is een aantal zaken die te maken 
heeft met de landelijke uitrol en waar de ISD op moet wachten. Secretaris vraagt dit na en zorgt 
voor een noot in het verslag. (noot notulist: Systeemtechnisch is alles geregeld en ook intern is bij de ISD alles 

administratief geregeld. Wat nog niet volledig helder is/geregeld moet worden en te maken heeft met de NVVK zijn 
concrete afspraken over het nazorgtraject.)          

• De heer van Rijn heeft recent een masterclass gevolgd waarbij de heer Kuipers van het Instituut 
voor Publieke Waarden heeft gesproken. Het was een interessant verhaal over hoe je vanuit een 
ander perspectief naar de uitvoering/casuïstieken kunt kijken en dat een integrale verordening 
hierbij kan helpen. De suggestie is gedaan om de heer Kuipers een keer voor het dagelijks 
bestuur en/of algemeen bestuur uit te nodigen. Het algemeen bestuur vindt dat een goed idee en 
geeft de optie dat via het BOSD te organiseren en ambtelijk gemeenten/ISD daarbij te betrekken. 
Vanuit de VNG is daar ook geld voor beschikbaar. De suggestie komt op de lijst van toezeggingen 
te staan.   

  
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van het Algemeen Bestuur van de Gemeenschappelijke 
Regeling Intergemeentelijke Sociale Dienst Bollenstreek van 9 november 2023. 
 
R.J. ‘t Jong     D.T.C. Salman 
secretaris     voorzitter 
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Voorzitter en plv. secretaris zijn akkoord gegaan met dit conceptverslag op  
dinsdag 11 juli 2023.    

 
 
 

        
R.J. ‘t Jong     J.A.  van Rijn 
secretaris     plv. voorzitter 
  
  


